



杭州师范大学

Hangzhou Normal University

经亨颐教育学院

Jing Hengyi School of Education

本科生



专业介绍

杭州师范大学经亨颐教育学院心理学系于2000年成立。在2019年“软科”世界一流学科排名中,学科论文篇均被引用次数和国际化程度两个指标在中国内地高校的所有心理学科中位居第一;2022年“软科”排名位于前18%,连续六年入选ESI全球前1%学科;2022年应用心理学本科专业获批国家级一流本科专业建设点,心理学被确立为浙江省“十四五”一流学科;同时拥有浙江省认知障碍评估技术研究重点实验室、浙江省婴幼儿发展与托育哲学社会科学实验室。

应用心理学

Applied psychology

应用心理学专业主要是运用心理学的理论和方法,研究和解决各种实际领域的问题,包括心理健康教育与服务、工程、组织管理、市场消费、医疗保健、体育运动以及军事、司法、环境等各个领域。随着新时代社会心理服务体系建设的全面推进,应用心理学正受到人们越来越多的关注,有着日益广阔的发展前景。

我校应用心理学专业为国家一流本科专业建设点。本专业立足浙江,面向全国,围绕“立德树人”总目标,采用“厚基础、强技能、重实践”模式,构建以“心理学+教育学+医学”相融合的课程模块,培养品格高尚、专业过硬、素质出众,富有理想信念,兼具科学精神和人文素养,具有国际化视野的优秀心理学专业人才。

授课语言及学习年限

全日制学习,中文授课。

学习年限为4年,在校年限(含休学)最长不超过6年

授予学位

符合毕业要求的,授予理学本科专业学位。

联系方式

网址:<http://jyxy.hznu.edu.cn/>

邮箱:jhyjyxy@hznu.edu.cn

电话:0086-571-28865586

在线申请

<https://international.hznu.edu.cn>



经亨颐教育学院
官方微信



经亨颐教育学院
官方网站



国际学生
在线申请



经颅磁刺激, 脑科学研究 / TMS, for brain research



核磁共振扫描仪, 脑成像技术 / fMRI, brain image technique



心理测量学中的智力测验 / IQ test in Psychometrics

Introduction

The Department of Psychology (in the Jinghengyi School of Education, Hangzhou Normal University) was established in 2000. In 2019, our psychology subject was ranked first among universities on the mainland China for the number of citations and the degree of internationalization of academic papers. In 2022, our subject overall ranked in the top 18% on the mainland China, according to the Shanghai Ranking, and was included in the top 1% psychology subject of ESI for six years. In 2022, the undergraduate program of Applied psychology was approved as a Chinese national first-class undergraduate program. Meanwhile, we have two prestigious laboratory, which are Zhejiang Key Laboratory for Research in Assessment of Cognitive Impairments and Zhejiang Philosophy and Social Science Laboratory for Research in Early Development and Childcare.

The Applied Psychology program mainly applies psychological theories and methods to research and solve various practical problems in fields such as education, mental health and services, engineering, organizational management, marketing and consumer behavior, healthcare, sports, as well as military, legal, and

environmental domains. As society develops, psychology is receiving increasing attention and has vast prospects.

The Applied Psychology program in our university is the first-class undergraduate program that recognized by the Chinese government. This program is based in Zhejiang Province and open to students all over the world.

Core Courses

Developmental Psychology, Psychological Statistics, Experimental Psychology, Social Psychology, Educational Psychology, etc.

The Applied Psychology program welcomes students who are interested in exploring the mysteries of human psychology, have a strong curiosity about human psychological phenomena, possess clear logical thinking abilities and profound humanistic sentiments, have good emotional regulation and self-management skills, exhibit positive psychological qualities, demonstrate strong cooperative and altruistic consciousness and social adaptability, and have good empathy, sense of responsibility, and thirst for knowledge.